
Nermin Purić: 

Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: “U kojoj je fazi provedba Zakona o načelima 

lokalne samouprave Federacije BiH, provodi li se isti, te kada se očekuje potpuni prijenos 

prava i obveza jedinicama lokalne samouprave, posebno na području obrazovanja i 

zdravstvene zaštite? Kakvo je stanje provedbe toga zakona u kantonima u Federaciji BiH, s 

posebnim osvrtom na Unsko-sanski kanton?” 
 


